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KŁODZKO (inf. zewn.). W Wielkim Kleszczu odbyło się w sobotę, 4 bm. II Forum Dolny Śląsk.
Otworzyli je dolnośląscy posłowie Monika Wielichowska i Michał Jaros oraz starosta kłodzki
Maciej  Awiżeń  przewodzący  powiatowym strukturom Platformy  Obywatelskiej,  a  wśród
uczestników był obecny europoseł Bogdan Zdrojewski.

Tematem  drugiego  tego  rodzaju  spotkania  pod  szyldem  Platformy  Obywatelskiej  była  szeroka
dyskusja o przyszłości kultury i turystyki na Dolnym Śląsku i ziemi kłodzkiej. - Rozmawiano też o
modelach rozwoju małych i średnich przedsiębiorstw w miastach i w ogóle w gminach - informuje
posłanka  Monika  Wielichowska.  -  Pochylono  się  nad  problemem  ochrony  środowiska,  jakże
istotnym w kontekście zachęcenia turystów do odwiedzania naszego regionu przez cały rok.

- Poruszono też, trudny temat depopulacji, który dotyka wszystkie miejscowości regionu południa
Dolnego Śląska. Młodzi ludzie przenoszą się do dużych miast. Nie chcą wracać  po studiach, gdyż nie
ma dla nich ciekawej oferty w mniejszych miejscowościach. Powoduje to coraz większe wyludnianie
się. Konieczne jest, by rząd RP wspierał małe miasta, dodatkowymi środkami czy zwolnieniami z
podatków itp… - komunikuje Maciej Awiżeń.
 

Jak poinformowano - kolejne takie forum w lutym 2022 r. odbędzie się w Głogowie.
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